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Obec Bouzov

Bouzov 2, 783 25 Bouzov
tel.č.: 585 346 207 | e-mail: podatelna@obec-bouzov.cz

Z Á P I S
11. zasedání Zastupitelstva obce Bouzov

konané dne 17. 4. 2024 v Obřadní síni OÚ Bouzov od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: 13
Omluveni: 2
Neomluveni: 0
Předsedající: Mgr. Bc. Dušan Tejkal
Zapisovatel*: Petra Knápková
Ověřovatelé zápisu: Rudolf Knápek, Ing. Jan Kunc

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Schůzi zastupitelstva zahájil a po celou dobu řídil starosta obce Mgr. Bc. Dušan Tejkal. Přivítal přítomné členy
zastupitelstva. Podle prezenční listiny je přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva obce a to je
schopno se usnášet dle § 92 odst. 3 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích (obecních zřízení).

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Vážení zastupitelé, zastupitelky, vážení hosté, vítám Vás na 11. zasedání
zastupitelstva obce Bouzov. Přítomno je 13 zastupitelů, omluveni jsou pan MUDr. Čampiš a pan Ing. Aigl
z pracovních důvodů. Jako zapisovatelku navrhuji paní Knápkovou, ověřovatele zápisu pana Knápka a pana
Ing. Kunce."

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje a) jako zapisovatelku paní Petru Knápkovou

b) ověřovatele zápisu pana Rudolfa Knápka a pana Ing. Jana Kunce.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1a/11Z/2024 bylo schváleno.

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal" Program dnešního jednání se obdrželi na pozvánce, navrhuje někdo doplnění -
rozšíření programu jednání? "

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje program 11. zasedání zastupitelstva obce Bouzov.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1b/11Z/2024 bylo schváleno.
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2. Smlouva o poskytnutí příspěvku na zajištění dopravní obslužnosti Olomouckého kraje

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Bod č. 2 je schválení smlouvy o poskytnutí příspěvku na zajištění dopravní
obslužnosti Olomouckého kraje, přílohou Vám byla poskytnuta smlouva. Jedná se o to, že každoročně máme
dohodu s krajem, přispíváme na zajištění dopravní obslužnosti. Nechali jsme udělat přepočet, protože tam byla
nějaká revolta ze strany ostatních obcí, které se chtěly od této smlouvy odprostit. Nicméně udělali přepočet
koeficientem, je to o asi čtyřitisíce méně, není to výrazná částka, příspěvek se pohybuje pořád stejně. Myslím je
to kolem 300 tisíc."

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje smlouvu o poskytnutí příspěvku na zajištění dopravní obslužnosti
Olomouckého kraje mezí obcí Bouzov a Koordinátorem Integrovaného dopravního systému Olomouckého
kraje, příspěvková organizace (KIDSOK).

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/11Z/2024 bylo schváleno.

3. Kupní smlouva - inženýrské sítě v lokalitě Královská louka Bouzov

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Dalším bodem je kupní smlouva na inženýrské sítě s Královskou loukou Bouzov.
Materiály jste opět obdrželi. Před lety byla uzavřena smlouva o smlouvě budoucí, kdy se začal budovat komplex
a bylo domluveno, že až budou vybudované inženýrské sítě, tak mi je převezmeme do našeho vlastnictví
za symbolickou úplatu,  což dělalo v té době asi deset tisíc bez DPH  a částka stále platí. Jedná se o pozemky,
na kterých jsou inženýrské sítě. Je tam voda, elektrika, osvětlení. Jediné, co tam není ve smlouvě, tak je
kanalizace, kdy mají svoji ČOV. V rámci námi vybudované kanalizace se pak připojí a vzhledem k tomu, že
probíhají ještě na jejich kanalizaci úpravy, tak toto si zatím nechají ve své vlastní režii. Až to bude hotové, tak
bychom schválili převzetí splaškové kanalizace, tedy až by vyřídili veškerou administraci a práci s tím
související."

Pan Ing. Putík " Musíme tam, ale přidat pozemek parc. č. 173/5, 173/1."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Samozřejmě o tom budeme jednat, ještě chceme doplnit tyto dva pozemky.
Musíme to s nimi ještě pořešit."

Pan Bc. Macek " A kdyby tam bylo něco špatně uděláno, voda nebo cokoli, bylo to třeba opravit, tak to půjde už
za námi."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Předběžně jsem se domlouvali, co se týká dešťové kanalizace tak, než dojde
k samotnému předání, udělají kamerové zkoušky kanálů nebo aspoň těch velkých šachet, abychom viděli,
v jakém jsou stavu."

Pan Ing. Putík " Naše rozvody budou ty páteřní nebo jen přípojky? To ještě asi nevíme."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " To abych po pravdě řekl, jsem z toho nevyčetl."

Pan Bc. Macek " Teď jde tedy o vodu, elektriku a cesty."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Návrh usnesení by tedy byl, že zastupitelstvo schvaluje kupní smlouvu mezi
obcí Bouzov a KRÁLOVSKOU LOUKOU o nákupu pozemků včetně inženýrských sítí dle předloženého návrhu,
s tím že ohledně těch dvou pozemků budu s nimi ještě jednat, pokud by to chtěli třeba doplnit do této smlouvy.
Pozemky jsou taxativně vymezené, takže je nemůžeme rovnou doplnit."

Místostarosta obce pan Malínek " Já bych smlouvu neschvaloval, probral bych s nimi doplnění a pak to
schválil."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Takže o tom dnes nebudeme rozhodovat a ještě to s nimi projednáme."
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4. Schválení závěrečného účtu obce za rok 2023

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Bod č. 4 schválení závěrečného účtu obce za rok 2023. Má k tomuto bodu
někdo nějaký dotaz?"

Paní Haicová, DiS. " Musíme pochválit paní účetní, že má vše v pořádku."

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje závěrečný účet obce Bouzov za rok 2023 bez výhrad.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/11Z/2024 bylo schváleno.

5. Obecní majetek

Slovo předáno předsedovi pozemkové komise panu Ing. Beštovi. 

Pan Ing. Bešta " Máme zde dva body, které přecházejí z minulého zastupitelstva.  První věc je už dřívější
žádost pana ***, který nabízí obci pozemky o celkové rozloze 3140 m2.. Jednou jsme to již odsouhlasili, pak
přišla žádost s navýšenou cenou, kterou však stáhl a ponechal tu původní. Kdy se ale stalo to, že na posledním
zastupitelstvu jsme usnesení prosincové zrušili. A pokud to chceme pořád koupit, musíme to znova schválit."

Po schválení návrhu usnesení:

Pan Ing. Bešta "Mimo jiné v rámci tohoto bude okamžitě dělení pozemků, aby se v tomto roce mohlo přistoupit
k prodeji, protože jsou to stavební pozemky."

Pan Ing. Putík " Já bych to nedělil a zkusil to prodat celé. Nemusí se nic dělit, cesta je zvlášť pozemek."   

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje nákup pozemků parc. č. 655/ 41, parc. č. 650/2, parc. č. st. 212,
jehož součástí je stavba, parc. č. 213, jehož součástí je stavba, parc. č. 650/1 a parc. č. 655/46, vše v k.ú.
Bouzov od pana *** za cenu 1.000,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Haicová)

Usnesení č. 4a/11Z/2024 bylo schváleno.

Pan Ing. Bešta " Dále zde máme žádost od paní ***, kterou jsme řešili rovněž na posledním zastupitelstvo, kdy
tento bod byl odložen."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Přišel nám dopis od paní ***, kde nám zdůvodňuje a vysvětluje koupi tohoto
domu. Před x lety koupila pozemek na Tabuli, kdy obci umožnila mít tam cestu. Byly zpracovány geometrické
plány, kdy však nedošlo k realizaci. Na pozemku chtěla postavit dům, bohužel s tím nesouhlasí majitel
sousedního domu. Naskytla se jí tedy možnost koupit dům, jelikož se chce vrátit na Bouzov a je připravena
v současné době, když bude potřeba, tu cestu na svém pozemku zajistit, část pozemku prodat. Paní *** tedy
koupila dům a chtěla by vyřešit dva pozemky kolem domu. Ráda by měla kolem sebe prostor, proto by tyto
pozemky chtěla koupit. Sama podala žádost na ostatní obce, oslovila je a ze strany obce Bouzov bylo učiněno
oslovení pana Podsedníka pro zpracování znaleckého posudku, kdy odhad činí 600,-Kč/m2. Nemá zájem to
koupit za účelem nějaké spekulace, ale za účelem mít pro sebe zahrádku a sad. Obec Ludmírov toto
schválila dle odhadu, rovněž i obec Hvozd. Nyní máme rozhodovat my, zda schválíme či nikoli. Luká má
jednání příští týden. Za sebe navrhuji cenu dle znaleckého posudku."

Místostarosta obce pan Malínek " Já bych ještě doplnil, jestli jste četli mail od paní ***, kdy je tam ještě jeden
důležitý fakt, že má v plánu vyřešit odvodnění pozemku, zkulturnit to okolí."
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Pan Bc. Macek " Já mám trošku vnitřní problém, že v předchozím bodu jsme schválili nákup za tisíc a teď
prodáváme za 600,-Kč."

Místostarosta obce pan Malínek " Pan starosta se Vám snažil vysvětlit, že paní *** nám vychází nebo vyjde
vstříc i jinde. A když to spočítáte, tak si myslím, jak jsme se o tom bavili už na tom zastupitelstvu, tři obce
spoluvlastníci s tím souhlasí, přijde mi zvláštní, že mi souhlasit nebudeme. To je můj názor."

Pan *** "Můžete dostat smlouvu o smlouvě budoucí, kde bude dohodnuta cena, všechno. Pokud jde o tu cestu
nahoře, tak to bylo osm let hotové, osm let se tlačilo na to, aby to na ten úřad někdo zanesl. Pokud by
se vyřešila cesta kolem pana ***, tak je tam problém i dál. Pokud budete chtít 5m cesty, 6m cesty, tak ji
dostanete. Udělá se smlouva o smlouvě budoucí a není v tom žádný problém." 

Pan Mgr. Holub "Za mě jsem proti. 600,-Kč je hrozně málo za metr."

Pan MUDr. Fryšák "Znalecký posudek s kulatým razítkem je znalecký posudek. A já se necítím být povolaný
diskutovat o výši ceny, pokud je posudek. Ten musím respektovat."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Chtěl bych ještě doplnit, když se řešilo právě to rozdělení pozemků mezí Lukou
a spol., tak toto byl pozemek, na kterém ztroskotala Luká, když si myslela, že my chceme tento pozemek získat
proto, abychom ho prodali draze. V rámci toho našeho jednání - těch čtyř obcí, to už pak nebude takové,
protože se na mě jako na zástupce obce budou dívat tak, že s těmi menšími spoluvlastníky nechci férově
jednat. Potom bude to jednání daleko složitější."

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej spoluvlastnického podílu 139/208 na pozemcích parc.
č. 652/3 o výměře 502 m2a parc. č. 652/4 o výměře 1178 m2 vše v k.ú. Bouzov za cenu 600,-Kč/m2 dle
znaleckého posudku paní ***

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 2 (Bešta, Holub) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4b/11Z/2024 bylo schváleno.

6. Územní plán změna č. 3

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Přistoupíme nyní k bodu č. 6  a to je územní plán. Byly Vám
přeposlány materiály. Nejdříve se musím vypořádat s námitkami. Na ty byl prostor, nějaké námitky přišly,
s těmi bylo vypořádáno. A o tom všem musíme teď rozhodnout. Má někdo něco k územnímu plánu?"

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje jednotlivě rozhodnutí o námitkách uplatněných k veřejnému,
k opakovanému a k II. opakovanému veřejnému projednání návrhu Z3 ÚP Bouzov: Příloha č. 1 OOP
01/2024.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5a/11Z/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje vyhodnocení připomínek uplatněných k veřejnému, k opakovanému
a k II. opakovanému veřejnému projednání návrhu Z3 ÚP Bouzov: Příloha č. 3 OOP 01/2024.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5b/11Z/2024 bylo schváleno.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov bere na vědomí vyhodnocení stanovisek dotčených orgánů uplatněných
k veřejnému, k opakovanému a II. opakovanému veřejnému projednání návrhu Z3 ÚP: Příloha č. 2 OOP
01/2024.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5c/11Z/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje návrh usnesení v tomto znění:

Zastupitelstvo obce Bouzov

I. ověřilo ve smyslu s ust. § 54 odst.2 zákona č.183/2006 Sb. o územním plánování a stavebním řádu
(stavební zákon), ve spojení s § 334a odst. 2 zákona č. 283/2001 Sb., stavební zákon, ve znění pozdějších
předpisů, že návrh změny č. 3 územního plánu není v rozporu s politikou územního rozvoje, s územně
plánovací dokumentací vydanou krajem nebo výsledkem řešení rozporů a se stanovisky dotčených orgánů
nebo stanoviskem krajského úřadu.   

II. rozhodlo v souladu s ust. § 172 odst. 5 zákona č. 500/2004 Sb., správní řád, ve znění pozdějších
předpisů, o námitkách tak, jak je uvedeno v odůvodnění opatření obecné povahy.   

III. vydává ve smyslu ustanovení § 6 odst.5 písm.c) stavebního zákona za použití ust. § 43 odst.4
stavebního zákona, v souladu s ust. §§ 171 až 174 zákona č.500/2004 Sb., správní řád, ve znění zákona
č. 413/2005 Sb., ust. § 13 a přílohy č.7 vyhlášky č.500/2006 Sb., o územně analytických podkladech,
územně plánovací dokumentaci a způsobu evidence územně plánovací činnosti, v platném znění
formou opatření obecné povahy č. 01/2024 – změnu č. 3 územní plán Bouzov.   

IV. ukládá starostovi obce zveřejnit veřejnou vyhlášku o vydání opatření obecné povahy č. 01/2024–
změna č. 3 územní plánu Bouzov.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5d/11Z/2024 bylo schváleno.

7. Diskuze

Paní Haicová, DiS. "Já bych chtěla navázat na tu minulou diskuzi ohledně hygieny na domově. Byla zjištěna
bakterie a oni nebyli upozorněni, že tam je."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Nebyli upozorněni, dělala se jim tam očista a až tam bude úprava, tak budou
upozorněni. Bakterie byla zjištěna v jednom bytě a myslím si, že není na místě šířit paniku."

Paní Haicová, DiS. "Jsou tam byty, které se nevyužívají, kde se ta bakterie udržuje. Bude se uvažovat o tom, že
se neprodlouží smlouva?"

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Samozřejmě budeme řešit s těmito nájemníky jejich další nájemní vztah. Toto
všechno jsou opatření, které se dělají v rámci toho, aby se to dalo všechno do souladu, jak to má být. Ruda
ti může říct, dělal tam hned nějaké úpravy poté, co nám to bylo sděleno."

Pan Knápek "Bakterie se zabíjí horkou vodou."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Vzorky se budou dělat opakovaně, firma udělá ještě nějakou filtraci."

Paní Ing. Kolavíková "Nebylo by asi od věci tam dát ceduli, že je voda závadná."
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Pan Knápek " Studená voda je ale v pořádku, toto se týká teplé vody."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Jde o to, že u paní, kde to bylo zjištěno, nebyl takový odběr teplé vody, tam, kde
ten odběr je, ta závada není taková. A bohužel celkově ten odběr tam není. Víme, že to je problém, ale my to
opravdu aktivně řešíme."

Pan Ing. Bc. Chmelina "Hlavně toto si hlídá hygiena a kdyby hrozilo nějaké reálné nebezpečí, tak to zavře
celý."

Pan Ing. Bešta "Teď je konkurz na ředitele školy, nějak se to posunulo?"

Místostarosta obce pan Malínek "Proběhlo první kolo, kdy se přihlásili tři kandidáti. Jeden byl vyřazen, protože
nesplňoval dobu povinné praxe, asi o tři nebo čtyři měsíce. Takže do druhého kolo postoupili dva kandidáti a
toto kolo by mělo proběhnout 29.4.2024, kdy už předloží a obhájí svoji vizi."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Když už jsme u školy, před nedávnem jsem Vám posílal informace o tom, zda by
někdo z Vás nechtěl do školské rady. Přihlásila se paní Kolavíková, byl by tu ještě někdo? Navrženi mají být
dva členové za obec. "

Pan Bc. Macek "Posílal jsem zápis z kontrolního výboru, je to akceptovatelné?"

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Co bylo třeba je opraveno. Co se týká rozpočtových změn, od toho je finanční
výbor."

Pan Bc. Macek " Ten zápis je od toho, aby nějakým způsobem byl srozumitelný a ty věci dohledatelné. Já věřím
paní účetní, ale ty když ten zápis vezmeš, tak je ti k ničemu."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Dobře, ale od toho je tady přece ten finanční výbor, ten kontroluje finance.
Dělá se to pořád stejným způsobem."

Pan Bc. Macek " Je to návrh na zlepšení."

Pan Ing. Bc. Chmelina "Vyvěšuje se to na úřední desku, všichni lidé vědí, jaký je rozpočet a přijdou rozpočtové
změny a nemají tušení, proč k čemu došlo. Vůbec by se nic nestalo, kdyby tam byl jeden odstavec, který by
řekl, o co jde. Dostali jsme dotaci a ta je třeba zúčtovat, byla na to a na to. To stačí a každý pochopí, proč tam
k tomu posunu došlo."

Paní účetní " Já bych k tomu jen řekla, že vy zastupitelé víte jak funguje rozpočet. Proč se dělají rozpočtové
změny, že je to prostě ten základ hospodaření obce. Když bude mít občan nějaký dopis s vysvětlením, co
se děje, tak tomu stejně neporozumí. Nechci se nikoho dotknout, ale ten kdo nedělá v obecním účetnictví, které
je jiné než podnikatelské, tak tomu nebude rozumět. Myslím si, že ten průvodní dopis k tomu nic neřeší, pro
občany, kteří  se na to podívají z venku. Pro vás zastupitele si myslím, že za ty roky, co tady jste, víte proč
se dělají rozpočtové změny. Nehledě na to, že u každého paragrafu, u každé položky je to odvětví, je tam ten
popis, že se to např. týká pitné vody, je to na položce na elektrická energie. Ten popisek tam je, já nevím, co
bych k tomu měla udělat víc. Ten popisek, ten základ tam je."

Pan Mgr. Holub " Fakt je, že moje paní je účetní a když ji to ukazuju, tak se v tom taky nevyzná."

Paní účetní "To rozpočtové účetnictví je jiné, podnikatelské má jen náklady a výnosy. Obec jede na rozpočtovou
skladbu a to je pro každého španělská vesnice. Je to vše v rámci schváleného rozpočtu. Neberou se peníze
někde jinde, z půjček, je to opravdu v rámci příjmů a výdajů schváleného rozpočtu."

Pan Ing. Bc. Chmelina "Na druhé straně, když rozpočtové změny přijímá zastupitelstvo, teď už jen jednou
za čas, tak se vždy vysvětluje, k čemu ty rozpočtové změny jsou. A to mi chybí, protože rada to tam nemá. Rada
jen řekne....schvalujeme."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Zkusíme něco vymyslet, nějaké řešení."

Pan Bc. Macek "Otázka dlužníků, je tam nějaký posun?"
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Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Posun tam je, máme domluvený s nimi pohovor."

Paní Ing. Kolavíková "Můžu se zeptat na hřiště v Olešnici, tam bude nějaká reklamace oplocení? Plot se tam
prý vlní?"

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Jaká reklamace, o ničem nevím."

Pan Ing. Kolavíková "Tak to mám asi špatné informace. Obrátil se na mě občan, že se to tam vlní, tak jestli
se to bude řešit."

Místostarosta obce pan Malínek " Nemůžeme řešit problém, který neznáme. Občan má přijít a říct, že je nějaký
problém."

Pan Mgr. Holub " Můžeme se bavit o krajinném plánování? Jaká je situace?"

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Budu mít s paní příští týden schůzku. Dokonce říkala, že s tebou mluvila."

Pan Mgr. Holub "Jaká je situace a co má vlastně za úkol?"

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Má za úkol z urbanistického hlediska navrhnout prostor, dát ho do nějakého
souladu s tím, že by tam byla zastavěná plocha."

Pan Mgr. Holub "Bavíme se o lokalitě nad starým pivovarem?"

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Ano, ale má za úkol udělat celou lokalitu až k bytovce a k sadu."

Pan Bc. Macek " A můžu se zeptat na ty studenty?

Pan Mgr. Holub " Studenti přijedou příští týden, to je zase něco jiného. Ale byl bych rád, kdyby to souviselo,
s paní jsem mluvil, jestli by se s nimi mohla i setkat. Jsou to studenti posledního ročníku - jde o krajinotvorbu
v rámci praxe, mají odborné vedení. Nicméně mám představu, když teď přijede třeba 6 studentů a když to bude
dobré, tak příští rok je třeba pozveme zase."

Paní Haicová, DiS. " Příští zastupitelstvo by bylo v červnu?"

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Domluvme se tedy na 19.6.2024. Ještě má někdo něco do diskuze?"

Pan Bc. Macek " Viděl jsem v radě nějaké projekty na informační kiosek, naučnou stezku. Já bych možná
s těmito věcmi přibrzdil, čeká nás splácení kanalizace. Jít spíše směrem investic, aby se nám to vracelo."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Co se týká kiosku, byla dotace, do toho jsme šli, protože je to krok dopředu,
vypadá to velice dobře a pro ty lidi to bude určitě zajímavé a přínosné. Co se týká naučné stezky, to je projekt
z dřívějška, kdy se čekalo na dotace. Projekt už byl připraven. Na naučné stezce u rybníků, už nám poškodili
toho docela dost, kdyby jsme to měli nechat opravit jednorázově, tak nás to vyjde třeba na polovinu, třičtvrtě.
Opraví se to za nižší náklady a navíc přijdou ještě další prvky u rybníku č. 2, pokračování navazující na rybník
č. 1. Já tomu, co říkáš rozumím, dotací je hodně, už nejsou a ani už nebudou tak výhodné. Už se budeme
zaměřovat jen na to, co je potřeba. Vzhledem k tomu, že uvítáme opravy toho stávajícího zázemí, tak
se myslím, že to není výstřelek do tmy. A na ten kiosek je dotace myslím 70%. Ale myslím, že to bude pro nás
přínos. Poslední, co jsme schvalovali, tak  na projekt chodníky. A pokud by třeba něco měla MaS, má lepší
startovací pozice pro dotace, jsou lepší procenta, tak se to snažíme řešit přes MAS. Poslední co je je projekt
na celé chodníky od paní Pospíšilové až dozadu a po obou stranách. S projektantem jsem už řešil možnost
parkování za DPS nebo za zdravotním střediskem."

Pan Ing. Bc. Chmelina " A jaká je cena?"

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Cena ještě není, projekt půl milionu. A je na to 90% dotace, proto se to nechalo
dělat, jinak by se to nedělalo. A šlo tam o to, že MAS měla alokováno hodně peněž na to a my bohužel pokud
budeme chodníky chtít dělat, tak se bude muset upravit sjezd pro invalidy a to potřebuje už zásah -  stavební
povolení.  Minimálně jde o to, že bude hotový projekt a jeho platnost je deset let, bude připravený."
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Pan Ing. Bc. Chmelina " A ten druhý chodník je ke hřbitovu?"

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Ne to je oprava na Šafranici."

Paní Haicová, DiS. " A u školky se bude řešit to parkoviště?"

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Bude se to řešit."

Pan *** " Chtěl bych se zeptat, teď nedávno v naší cestě udělali hlavní tah, kdy se budou asi dělat přípojky?"

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "To ti přesně neřeknu, teď se přesunuli na spodek k Dolům a u Vás by
přípojky měli dělat během příštího měsíce."

Pan *** " A už je nějaký plán, kde se budou dávat ty bečky u baráků?"

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " To bude individuální u každého domu. Bouzov jako takový dělá Modos,
s Modosem máme sezení, jenomže jak to mají rozdělený, tak vrch jede Strabag. Bude ještě jedno sezení pro ty,
co nebyli na těch dvou sezeních. Teď se to bude řešit, bude sjednaná schůzka a tam už bude ten plán. Firmy co
to dělají, obchází lidi a dva tři dny dopředu řeknou......my teď budeme dělat tady a tady, u Vás  budeme tehdy a
už se domluvíte na usazení. Od domu do jímky je to pak v režii majitele domu. S tím, že v bouzovských
novinách se o tom dočtete, budou tady firmy na Bouzově, kdy po dohodě s nimi si to vykopete sami nebo si
na to vezmete firmu, která Vám to vykope."

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

8. Závěr

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal poděkoval za účast, popřál všem krásný zbytek večera a ukončil jednání.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Rudolf Knápek   ............................................................
 

Ing. Jan Kunc   ............................................................
 
Starosta: Mgr. Bc. Dušan Tejkal   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 19. 4. 2024


